



To: G5 Parents  
 From: Dr Agnes Wai, Principal  
 Date: 14<sup>th</sup> May 2020

## G5 Final Examination Marks Breakdown (2019-2020)

Due to Covid-19 pandemic and the consequent class suspension, the first examination of G5 was cancelled. To comprehensively assess students' learning progress, the following breakdown of the examination marks for three core subjects (Chinese, English, and mathematics) will be pursued.

### 五年級期終考試成績百分比 (2019-2020)

由於疫情及停課關係，本年度五年級第一次考試取消。為能更全面評估學生本年度之學習進度，本校現把中文、英文、數學三主科期終考試成績之各項百分比設定如下，敬希垂注。

以上通告  
 五年級家長

校長  
 衛燕華博士

二〇二〇年五月十四日

G5 Final Examination Marks Breakdown (2019-2020)					
五年級期終考試成績百分比 (2019-2020)					
中文科		English		Mathematics	
期終考試	60%	Final Examination	60%	Final Examination	80%
^ 作文	20%	^ Composition	20%		
^ 默書	10%	^ Dictation	10%	^ Quiz	20%
^ 課堂表現	10%	^ Classwork	10%		
<b>總分</b>	<b>(100%)</b>	<b>Total</b>	<b>(100%)</b>	<b>Total</b>	<b>(100%)</b>

^ This includes all the marks of formative assessments **in the first term and after the class resumption.**  
 包括所有上學期及復課後之進展性評估分數

#### Remarks 備註：

- \* The decision of promotion or retention will be made in the year-end meeting after discussions between the Principal and the concerned teachers.  
 所有升留級安排，均經校長及全體任教老師於學年終結會議上討論，方作出最後決定。
- \* For admission to S1 in St Stephen's College, the first basic criterion is that the student should score 65 or above in the total for each core subjects (Chinese, English and mathematics) respectively in G5 and G6.  
 如申請聖士提反書院中一學位，首要取錄條件為學生五、六年級的各主要科目（中文、英文及數學）總分需達 65 分或以上。